
Extrainsatt medlemsmöte 2018-04-23 

  

Mötet öppnas 

 

Emelie valdes till protokollförare 

Susanne valdes till justerare 

 

Dagordningen godkändes 

 

Ekonomi 

- Efter mycket om och men angående ekonomi och valbudgetsansökan har Sara pratat med 

Ana Rubin, ordförande för Vänsterpartiet Skåne. Det beslutades att vi tilldelas 60 000 kr i 

valbudget från distriktet.  

- Distriktet betalar även alla kostnader för 8 mars-eventet. Alla kvitton ska kopieras och skickas 

till distriktet.  

 

Kommunalpolitiska programmet 

- Efter diskussion beslutades det att alla rubriker ska följa samma format som Barn- och 

ungdomsperspektivet. Först en inledning om perspektivet som sedan följs av punkter av vad 

Vänsterpartiet vill genomföra i Ängelholm formulerade efter ”Vänsterpartiet i Ängelholm 

kommer att arbeta för att:”. 

- Under det feministiska perspektivet beslutades att ordningen på punkter skulle ändras, där 

punkten ”Införa sex timmars arbetsdag med bibehållen lön på prov i en av kommunens 

verksamheter” skulle stå överst då detta är en fråga Vänsterpartiet går till val på. 

- Under Feministiska perspektivet ändrades punkten ”Minst 50% kvinnor i kommunfullmäktige 

och i alla styrelser, nämnder och beredningar” till ”Alla styrelser, nämnder och beredningar 

ska ha minst 50% kvinnor”. 

- Under Barn- och ungdomsperspektivet ändras punkten ”Alla barn ska ha rätt till barnomsorg 

samt fritids på obekväm arbetstid” till ”Alla familjer ska ha rätt till barnomsorg samt fritids på 

obekväm arbetstid”. 

- Under Välfärdsperspektivet lades punkten ”Ängelholm ska ha ett fungerande sjukhus” och 

”Handikappanpassa offentlig miljö” till. 

- Bostad- och hållbarhetsperspektivet strukturerades om till punktform för att följa resterande 

struktur och format. Punkten ”Driva förslag om tågstation vid Kulltorp till”. 

- Alla närvarande medlemmar enades, efter ovan förändringar, om att klubba igenom det 

kommunpolitiska programmet. 

 

1 maj 

- Eventgruppen gick igenom planeringen inför 1 maj.  



- Eventgruppen efterlyste säkerhetsvakter inför 1 maj men ingen närvarande ville ställa upp. 

 

Mötet avslutas 


